



Medical Acoustics, LLC
and
LungHealth Biotech Co., Ltd

Joint Declaration

Oct. 27, 2017

Medical Acoustics LLC ("MA") fully owns intellectual properties and trademarks of Lung Flute® and related products worldwide, is owner of two Registration Certificates of Lung Flute® issued by the China Food and Drug Administration (CFDA: #20152261120 and #20152260456).

Together with LungHealth Biotech Co., Ltd ("LungHealth Bio"), **WE** formally declare:

1. LungHealth Bio is **the only official licensee and exclusive distributor** of MA's products in the Greater China (including Hong Kong, Macao and Taiwan). LungHealth Bio is responsible for distribution, marketing, promotion, sales and service of Lung Flute® and related products in the Greater China.
2. The cooperation/agreement between MA and Rickworth Limited ("Rickworth") has **NEVER** been recognized and executed. Hence, MA had withdrawn all pre-authorization from Rickworth, and noticed Rickworth and its affiliates to cease any use whatsoever of MA's Patents, Trademarks, or Technology and not to further market, sell, or distribute Medical Acoustics' products.
3. MA and LungHealth Bio reserve the right to take further legal action against any infringement.

If you have any questions, please contact LungHealth Bio directly by telephone 010-51029797 or email feidi@lunghealthbiotech.com during business hours.

Medical Acoustics LLC

President and CEO

Frank Codella

LungHealth Biotech Co., Ltd

General Manager

Lufeng Ren

Medical Acoustics, LLC
与
北京朗恒安生物科技有限公司

联合声明

2017年10月27日

美国 Medical Acoustics LLC 公司（“MA公司”）全权拥有朗弗罗®肺笛（Lung Flute®、肺笛®）等产品商标及专利等相关知识产权的全球权益，并全权拥有由中国食品药品监督管理局颁发的朗弗罗®肺笛的相关医疗器械注册许可证（国械注进20152261120、国械注进20152260456）。

携手北京朗恒安生物科技有限公司（“朗恒安公司”），我们共同郑重声明：

1. 朗恒安公司是MA公司在大中华区（包含港、澳、台地区）的**唯一合法授权合作伙伴**，负责MA公司的朗弗罗®肺笛及相关产品在大中华区的分销、市场、销售、推广、售后服务等事项。
2. MA公司**从未**承认并执行与Rickworth Limited 公司（“Rickworth公司”）的一切合作和协议。有鉴于此，MA已经收回所有预授权，并通知Rickworth公司及有关公司、个人立即停止使用MA公司的所有相关专利、商标和技术等，并不得推广、销售、和分销MA公司的相关产品。
3. MA公司和朗恒安公司保留对任何侵权行为采取进一步的法律行动的权利。

如有任何关于此事的问题或意见，请于工作时间（工作日 9:00-17:00）通过电话 **010-51029797** 或电邮至 feidi@lunghealthbiotech.com 与北京朗恒安生物科技有限公司联系。

北京朗恒安生物科技有限公司

总经理

任鲁风



Medical Acoustics LLC

总裁兼首席执行官

Frank Codella